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Møte på Bamble Videregående skole 

 
26 personer var møtt fram til møtet, herav fem gjester og to representanter for skolen, Hermod Håtveit 
og Thor Eriksrød. 
 
President Kjersti ønsket oss velkommen. 
 
Nytt skolebygg, til erstatning for lokalene på Croftholmen, ble tatt i bruk nå i høst. 
Kjersti orienterte om prosessen fra planlegging til byggestart. Kjersti var med i planleggingen som 
representant for de ansatte på skolen.  Nybygget er planlagt i to runder, første runde kom fram til et 
for dyrt prosjekt ifølge politikerne som skulle bevilge penger til bygget.  Det opprinnelige forslaget 
ble redusert med 1.000 m2, disse kvadratmeterne ble tatt fra fellesarealer. 
 
Nybygget er et plusshus energimessig, det produserer mer energi enn det forbruker.  På taket er det 
plassert solcellepaneler. 
 
Nå er all videregående opplæring i Bamble samlet på ett undervisningssted. 
 
I forbindelse med planlegging av nybygget ble det ikke satt av en krone til opprustning av det gamle 
bygget.  Det ferdige nybygget ble 27 mill. kroner billigere enn planlagt, mindreforbruket blir nå be-
nyttet til opprustning av det gamle bygget. 
 
Pr. i dag er det 84 ansatte på skolen.. 
 
Så ble vi vist rundt i de nye lokalene, totalt er det 8 verksteder. 
Kjemi-/prosessfag fra Porsgrunn er foreløpig satt på vent.  Denne flyttingen ble stoppet etter at ny-
bygget var igangsatt.   
 
Tilpasset undervisning for elever med utfordringer foregår i egen avdeling. 
 
Skolen har kapasitet til å ta imot 630 elever, men har i dag ca. 400 elever. 
 
yl 


